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Abstract (en)
The freezing compartment of a refrigerator can be closed by a freezing-compartment door with a locking mechanism which is articulated on one
freezing-compartment side. In order to guarantee that the user closes the freezing-compartment door completely, before the refrigerator door is
closed, the freezing-compartment door (1) is provided in the region of its articulation (3) with a resilient element (5) which acts upon the door in the
opening direction. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Gefrierfach eines Kühlschrankes ist durch eine an einer Gefrierfachseite angelenkte Gefrierfachtür mit Verriegelungsmechanismus
verschließbar. Um zu gewährleisten, daß der Benutzer die Gefrierfachtür vollständig verschließt, bevor die Kühlschranktür geschlossen wird, ist die
Gefrierfachtür (1) im Bereich ihrer Anlenkung (3) mit einem federnden Element (5) versehen, das diese in Öffnungsrichtung beaufschlagt. <IMAGE>
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